
Innstilling 2025  

Følgende innstilling fremsettes av valgkomiteen til Årsmøtet 2025: 

 

Innstilling Styret Årsmøte 2025: 

Leder - Dag Kaada  

Nestleder - Karoline Trondsen 

Styremedlem - Sjoerd Boersma 

Styremedlem – Joakim Fugelli 

Styremedlem – Jostein Øygarden   

Styremedlem - Erika Berle 

Styremedlem - Grim Gjeldvik 

Styremedlem – Gro Aasberg Vandvik 

Vara - Lars Ole Gudevang 

Vara - Mariann Bjørnelv 

 

Kontrollkomite 2024 -2025 har bestått av: 

Leder - Lars Gjerdåker 

Medlem - Jon Egil Auestad 

Vara- Iven Erga 

 

Innstilling Kontrollkomite 2025-2026: 

Leder - Lars Gjerdåker 

Medlem - Oda Ramsland 

Vara - Jon Egil Auestad 

 

 



Valgkomite 2024-2025 har bestått av: 

Leder - Fredric S. Møllerop 

Medlem - Terje Harlo 

Medlem - Emilie Klerud 

 

Innstilling Valgkomite 2025-2026: 

Leder - Fredric S. Møllerop 

Medlem - Terje Harlo 

Medlem - Emilie Klerud 

Vara - Julie Fatnes 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Innstilling nye styremedlemmer 2025: 
Lars Ole Gudevang: 

48 år og har klatret siden 1996. 

Klatrebakgrunn:  buldring, sportsklatring, alpint, vinterklatring, is,  tekniskklatring osv. 

Utdanning: Idrett og er Tindeveileder. 

Jobb: Klatreforbundet som sportsjef, daglig leder/ ruteskruer klatresentere, nå daglig 
leder Stavanger Seilforening. 

 

 

 

 



 

 

Karoline Trondsen:  

Karoline Trondsen. Østlending som flyttet til Stavanger i 2010 og som etter hvert har 
blitt en svært ivrig og entusiastisk klatrer. Elsker utfordringer og klatrer led ute så mye 
som mulig, både sport og trad. Har det siste året også fått øynene opp for buldringens 
gleder (og frustrasjoner). Vil gjerne bidra både sosialt og praktisk i klubben og håper å 
få til noen interessante foredrag eller workshops, og kanskje en filmkveld eller to om det 
er stemning for det. Er ellers åpen for å bidra der det trengs og tar gjerne imot forslag 
og ønsker fra medlemmer. 

 

 

 

 



 

 

Mariann Bjørnelv 

Ble introdusert for klatring i 2019 av blant annet Joakim Fugelli (som tidligere var min 
ansatt på Folken :) ) 

Mangeårig leder av Folken, engasjert i en rekke festivaler, blant annet Mablis og 
VInjerock. Arbeider til vanlig nå med bærekraftig byutvikling i Stiftelsen Grønn by.  

Lang styreerfaring fra en rekke ulike styrer innen kultur- og frivillig organisasjoner og 
foredragsholder  om ledelse av frivillige for Norske kulturarrangører. 

 


